

NET: 25 BOLUSES / BOLS

DIN: 02243017

**VETERINARY USE ONLY
USAGE VÉTÉRINAIRE SEULEMENT**

SCOUR – PLUG

**BOLUSES FOR CALF SCOURS – PNEUMONIA
BOLS POUR DIRAHÉE DES VEAUX – PNEUMONE**

**ANTIBACTERIAL WITH ELECTROLYTES
ANTIBACTÉRIENS AVEC ELECTROLYTES**

**ACTIVE INGREDIENTS / INGREDIENTS ACTIF:
Each Bolus Contains / Chaque Bol Contient:**

Neomycin Sulfate	375 mg	Sulfate de Néomycine
Eq. to 250 mg Neomycin Base		Eq. à 250 mg de base de néomycine
Sulfamethazine	2000 mg	Sulfaméthazine
Potassium	0.387 mMol	Potassium
Magnesium	0.054 mMol	Magnésium
Calcium	0.075 mMol	Calcium
Sodium	5.260 mMol	Sodium
Chloride	3.830 mMol	Chlorure
Acetate	2.070 mMol	Acétate

Can-Vet Animal Health Supplies
3-292 Elgin St. N.
Cambridge, ON
N1R 7H9

Lot / Exp

INDICATIONS: As an aid in the treatment of bacterial enteritis (scours), bacterial respiratory tract infections – enteritis complex, and coccidiosis in calves, and bacterial enteritis (scours) in foals, each caused or complicated by micro-organisms susceptible to neomycin and / or sulfamethazine. Also aids in the replacement of electrolytes which may be depleted in association with the above ailments.

DOSAGE AND ADMINISTRATION: Administer orally with the aid of a balling gun, 2 boluses per 50 Kg body weight twice daily the first day, and 1 bolus per 50 Kg body weight twice daily for the next 2 to 3 days.

CAUTION: Severely dehydrated animals should not be treated with this drug. To maintain adequate hydration and to ensure adequate urine flow, water should be readily available to animals receiving this drug. Do not administer for more than 4 consecutive days.

WARNING: Treated animals must not be slaughtered for use in food for at least 30 days after the last treatment with this drug. Keep out of reach of children.

STORAGE: Store in a dry place at room temperature 15 – 30 °C (59 – 86°F). Keep lid tightly closed when not in use.

INDICATIONS: Comme adjuvant au traitement de l'entérite bactérienne (diarrhea), du complexe de l'infection bactérienne des systèmes respiratoire et digestif et de la coccidose chez les veaux et de l'entérite bactérienne chez les poulains, causes ou compliquées par des micro-organismes sensibles à la néomycine et / ou la sulfaméthazine. Aide également au remplacement des électrolytes dont la perte parfois associée aux affections mentionnées ci-dessus.

POSOLOGIE ET ADMINISTRATION: Administrer par voie orale à l'aide d'un lance comprimé, 2 bols par 50 Kg de poids vif 2 fois par jour le premier jour, et 1 bol par 50 Kg de poids vif 2 fois par jour les 2 à 3 jours suivants.

PRÉCAUTION: Les animaux sérieusement déshydratés ne devraient pas être traités avec cette drogue. Les animaux traités avec cette drogue doivent avoir un accès facile à de l'eau potable afin de maintenir une hydratation et une minction adéquates. Ne pas administrer pour plus de 4 jours consécutifs.

MISE EN GARDE: Les animaux traités ne doivent pas être abattus à des fins alimentaires dans un délai d'au moins 30 jours après le dernier traitement avec cette drogue. Garder hors de la portée des enfants.

ENTREPOSAGE: Garder dans un endroit sec à une température ambiante entre 15 – 30 °C (59 – 86 °F). Refermer hermétiquement après usage.